
 

 

 

 

  

FRA AFDELINGSBESTYRELSEN APRIL 2025 

 DAGSORDEN OG REFERAT. 
 

Afdelingsbestyrelsesmøde afd.86-0.  D. 01-04-2025. 

 

Deltagere: 

Formand…………….. Torsten                                                

Næstformand……….. Aage 

Sekretær…................ Jacob 

Bestyrelsesmedlem… Richard 

Bestyrelsesmedlem… Yvonne 

Bestyrelsesmedlem….Tina 

Bestyrelsesmedlem… Sten 

Suppleant……………. Bente 

Suppleant……………. Jytte 

Varmemester………… Carsten 

Driftschef…………….. Ole Aastrup 

 

Afbud: 
 

Fravær: 
 

              

Facebook.  Beboere - Afd. 86-0. Valdemarsvej 25 - 165, 7400 Herning 
   https://www.facebook.com/groups/1613365035941184/  

 

Referent.   Jacob. 

Pkt. Emne. Referat 

1. Altaner Carsten har indhentet priser på vandskuring af altanerne: 1,8 mio. kr. 
Bestyrelsen har besluttet, at det skal tages op på næste 
afdelingsmøde, da så stort et beløb kan påvirke fremtidige 
huslejepriser. 

2. Køkkenlån Bestyrelsen har diskuteret muligheden for at betale køkkenlånet ud. 
Der er godt 2 mio kr. tilbage af gælden, så der kan være en pointe i 
at betale gælden ud, så vi kan bruge afdragene på gælden til noget 
andet. 

3. Beboerhus-MobilePay-konto Der er 44.000 kr. på kontoen for MobilePay-kontoen, der både 
bruges til leje af Beboerhuset og andre indbetalinger, f.eks. billetter til 
udflugter. Ole blev bedt om at lave en udspecificering af, hvilke beløb 
der er gået via MobilePay til udlejning af beboerhuset og hvilke 
beløb, der er indbetalt til andre formål, f.eks. udflugter. Dermed kan 
vi få et bedre overblik over, hvor mange penge, der kommer ind via 
leje af beboerhuset. 
Bestyrelsen diskuterede at få en ekstra MobilePay-boks, så beløb til 
beboerhuset kan gå direkte til én ”boks” og andre beløb kan gå til en 
anden ”boks”. Og det blev besluttet at gøre det. Så det sørger Ole 
for. 

4. Fondssøgning til 
biodiversitetsprojektet 

Afklaret 

5. Vaskeriet – Pay Per Wash Efter en orientering fra Ole, blev han bedt om at arrangere et møde 
med PPW, så vi kan få mulighed for at spørge ind til nogle detaljer, 
før vi tager beslutningen. Gerne ved næstkommende 
bestyrelsesmøde, d. 7. maj. 
Vi får også en oversigt over vand- og strømforbrug på vaskeriet. 

https://www.facebook.com/groups/1613365035941184/
https://www.facebook.com/groups/1613365035941184/
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6 Gennemgang af seneste referat Referatet er godkendt og der er styr på punkterne 

7. SSP Intet at nævne 

8. Grønne Nabofællesskaber 
https://gnf.green/  

Punktet bliver taget med til Borgerforeningsmødet d. 9. april i 
Kulturama. Men derudover kan en repræsentant fra GNF mødes 
med interesserede inden næste bestyrelsesmøde (f.eks. kl. 16) eller 
vi kan arrangere et åbent møde for beboerne om det. 
Interesserede kan læse linket om organisationen inden 
repræsentanten eventuelt kommer. 

9. Dato til optælling af inventar i 
fælleshuset 

Bestyrelsen mødes d. 10. maj kl. 10. 

10. Eventuel Forespørgsel om vi kan finde ud af at få nogle bænke op med 
rygstøtte i stisystemet. 
Vi taler om det ved næste møde. Det kan komme med på 
”markvandring” næste gang. Og desuden også komme på ved 
Borgerforeningsetableringsmødet d. 9. april, så andre boligforeninger 
i Holtbjerg etablere nogle bænke også. 
Jacob og Aage tager med Beboerpanel d. 6. maj. 17.30 

11. Næste møde Onsdag d. 7. maj kl. 16.30 
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